

## China – Wuhan feeder service adjustment

July 26, 2022

Dear Customers,  
cc: SIPG Shanghai & SIPG Yangtze

We would like to provide you an update on the change of feeder service mode for your export and import cargo from or to Wuhan.

To provide our customers with enhanced service and seamless connection to our main line services, with effect from August 1, 2022, Hapag-Lloyd will partner with SIPG Group and will work with SIPG Yangtze as a single platform for the arrangement of Wuhan export and import shipments.

### **For Export**

To ensure a smooth transition and timely handling of your export shipments, please send your booking requests to Hapag-Lloyd using your preferred platform. After which, please present the Hapag-Lloyd booking confirmation to SIPG Hubei for feeder arrangements.

In addition, we are committed to providing our customers with e-Business continuity and would like to invite you to place your bookings directly with Hapag-Lloyd online on our official website using our comprehensive e-Business solutions.

### **SIPG Contact Details:**

- 1) SIPG Hubei (For export booking use)

Contact: Liu Lu  
Mobile: 13995659306  
Email: [liulu@sipg-hb.com](mailto:liulu@sipg-hb.com)

Contact : Chen Qian  
Mobile:13476073525  
Email: [chenqian@sipg-hb.com](mailto:chenqian@sipg-hb.com)

- 2) SIPG Yangtze Logistics Co., Ltd

Contact: Zhong Bin  
Tel: 021-35885241  
Mobile: 13816416468  
Email: [zhongbin@sipgyl.com](mailto:zhongbin@sipgyl.com)

### **For Import**

Hapag-Lloyd will make the necessary on-carriage arrangements to destination with SIPG, please refer to the contact details on the arrival notices.

For further information, please contact our Customer Service at  
[China@service.hlag.com](mailto:China@service.hlag.com)

## 赫伯罗特武汉支线运输调整通知

July 26, 2022

尊敬的客户，

抄送：上港集团 & 上港长江

我们为您提供我司武汉口岸进出口货物支线服务模式调整的最新信息。

为了向广大客户提供更优质的服务并与主线服务无缝连接，自 2022 年 8 月 1 日起，赫伯罗特将携手上港集团由上港长江作为安排武汉进出口支线运输的统一平台。

### 您的出口货物

为确保出口货运的平稳过渡和及时处理，请继续使用您常用的订舱平台将您的预订发送给我们，在收到订舱确认后，请将订舱确认书提供给上港长江湖北公司以安排支线，联系方式见下方。

此外，我们致力于为客户提供持续的电子商务服务，并邀请您使用我们全面的电子商务解决方案在我们的官方网站上直接在线向赫伯罗特进行预订。

### 上港集团联系详情

#### 1) 上港长江湖北公司 (用于出口订舱)

联系人：刘璐

手机：13995659306

邮箱：[liulu@sipg-hb.com](mailto:liulu@sipg-hb.com)

联系人：陈茜

手机：13476073525

邮箱：[chenqian@sipg-hb.com](mailto:chenqian@sipg-hb.com)

#### 2) 上港集团长江口物流有限公司

联系人：钟斌

座机：021-35885241

手机：13816416468

邮箱：[zhongbin@sipgyl.com](mailto:zhongbin@sipgyl.com)

### 您的进口货物

我们将直接与上港进行支线运输安排，请参考到港通知上的联系方式。

欲了解更多信息，请联系我们的客服 [China@service.hlaq.com](mailto:China@service.hlaq.com)

赫伯罗特船务（中国）有限公司